



预处理：室内环境72小时

调节：T：20 ± 5 ，高：65 ± 5% ，至少16小时

GB/T 20390.1床上用品燃烧性能阻燃测试-相关标准:

- GB/T 20390.2纺织品床上用品燃烧性能第2部分：小火焰为点火源的可燃性试验方法

GB/T 20390.2 Textiles-Burning behaviour of bedding items-Part 2: Test methods for the ignitability by a small open flame

- BS EN ISO 12952-1: 床上用品的燃烧行为-焖烧香烟

BS EN ISO 12952-1: Textiles — Assessment of the ignitability of bedding items —Part 1: Ignition source: smouldering cigarette

- BS EN ISO 12952-2: 床上用品的燃烧行为-明火

BS EN ISO 12952-2: Textiles — Assessment of the ignitability of bedding items —Part 2: Ignition source: match-flame equivalent

- BS 7175: 床罩, 枕头的闷烧及火焰易燃性测试

BS 7175: Methods of test for the ignitability of bedcovers and pillows by smouldering and flaming ignition sources

- BS 5815-3: 公共部门用被单、被单布、枕套、毛巾、餐巾、床罩及大陆人用棉被罩第三部分：被单布、被单及枕套规范

BS 5815-3: Sheets, sheeting, pillowslips, towels, napkins, counterpanes and continental quilt secondary covers suitable for use in the public sector- Part 3: Specification for counterpanes and continental quilt secondary covers including flammability performance

- BS 5866-4:公共场所使用的毯子第四部分：燃烧性能

